

Circular No. (5) of 2018

Notifying CRPEP with any Changes in Licensee's Data Including Resignation of Engineers

It was brought to the Council's attention that a number of Engineering Offices did not notifying the Council with any changes in Licensee's data including resignation of engineers. The Council, therefore, would like to emphasize that a Licensee is under an obligation to notify the Council by registered acknowledgement receipt mail in the event of ceasing to practice the profession or any change occurring in data related to the license, within thirty days from the date of cessation or change, which is in accordance with Article No. (25) of the law of regulating the practice of engineering professions.

Based on the above, Engineering Offices and companies are required to notify the Council in writing in the case of resignation, retirement or transfer of any their Engineer.

For any clarifications, please contact the Council at Tel: 17534747 or email: crpep@crpep.bh

تعميم رقم (٥) لسنة ٢٠١٨

إخطار المجلس بأي تغييرات على بيانات الترخيص بما فيها استقالة المهندس

ورد إلى علم مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية أن هناك عدداً من المكاتب الهندسية التي لم تلتزم بإخطار المجلس بالتغييرات على بيانات الترخيص الخاصة بها بما في ذلك استقالة المهندس، وذلك يُعتبر مخالف للقانون. وعليه، يؤكد المجلس على ضرورة إخطار المجلس بكتاب مسجل بعلم الوصول بالتوقف عن مزاولة المهنة، وبأي تغيير يطرأ على أي من بيانات الترخيص خلال ثلاثين يوماً من تاريخ حدوث التوقف أو التغيير، وذلك طبقاً للمادة (٢٥) من قانون تنظيم مزاولة المهن الهندسية.

وبناءً عليه، يتوجب على المكاتب الهندسية والشركات والمهندسين إخطار المجلس كتابياً في حال استقالة أو تقاعد أو انتقال المهندس الذي يعمل في هذه الجهات.

لأي استفسارات، الرجاء الاتصال بالمجلس على هاتف ۱۷۵۳٤۷٤۷ أو برىد إلكتروني: ۲۷۵۳٤۷٤۷

المهندس عبد المجيد القصاب رئيس مجلس الإدارة ٣ يونيو ٢٠١٨

Copies to:

نسخة إلى:

- All Engineering Offices.
- CRPEP's Notice Board, website & social media accounts.

- جميع المكاتب الهندسية.

- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني وحسابات التواصل الاجتماعي الخاصة بالمجلس.